
n/1 tMIl i l
trotokół Nr xL,01j

z sesji Rad} ofo jńy Mietków
z dnia 14lislopada2013 i

seŚję ol{oŹy] PŹelvodniczący Rady cminy Mictków Jófefzygad]o slo$mri.oxlieńm
sesję Rady Gnnry Mietkór'.. pŹysila] sszystkich rebńńych, .a podstałie lkty ob*ności
stwierdzil quorum i pŹedŚawil poŹądek obBd:

l, Podj ęcie uclrwaly rv spra]vie ni my bud żelu gmi ny na 20 l ] rok'
2' Podjęcie uchwal] w sPrasie zlecenia Konhji Rewizinej Rady Gminy Mietkó{ zbadania

sklrci PaisNva Anny i Pawla kupińskjch dotyczącej opła1y za gospodtro\łauie odpadami

3' Podjęcie uchwĄ w sFawic określenia cfasu be7łla1|rego nauczańia' v'vcho$aria i opieki
oraz uslalenia w'sokości oplat 2 korzyśanie z rv'chos'mia pŹedszkolńego ole
Nffnnków częściowego lub calkowilego fwolnienia z l}clr oplat w pŹedszko|Ll publicmyn'
J Ia  k 'o  e to  o 'eJer  p 'o$ .d 'a . Jn l Ie . '  c In .n  M;e ' t óv '

4' Podj ęcie uchwaly w splaqie obliżcnia ceny skupu ż}'ta do celów vyniaru poda1ku olnego'
5' Podjęcie uclrwaly w spwie przyjęcia ..Rocznego Progranru $rs!ólpEcy cminy MielkóB z

orcmifacjmi poeądoqyni i innyni podniolmi prow.dzącymi dzialalność poż,tku
publicdeeo s 2014 roku.'

ó. wnioski i interpelacjeraduyclr'

Pżewodniczący zapytał czy k1oś chce coś wnieść do polządku obrad
EdłErd K6sm - Z.ca PŹewodniczącego fg]osil zastrzeicnia odnośnie staryi P
Knpińskiclr faPytal. czy lo Rad. Gniny nusi zajmowaó się laknni spla\Yami. czy to nie
je$ q kompetencji wójta
Paltycja Niczyporuk - Radca P|a!łny - odpowiedzial!. że clrodz] o to. że Rada Gminy może
powohć *ońisję do zbadmia tej sFiary.1o nic jest pmcochlonne, Lllko należy przckżać
Konrisji' Poinlomrowala Leż' że zos|alo $fslane pismo do ZoM w ce|u Ęljaśnieńia,
wójl Admr Kourowicz sl*iedzil' że sprava na chdakler skaryi i nrusi b'ć
pŹekdana Konisji Ewizyjnej j to jest kwestia o charakteu e ibmalnym'
PŹes'odniczący RG Konisja nie będzie Nzywala lych Paistwa, tylko zbada spnwę i

Uchwala w spBwie zmiany budżltu gminy na 2013 rok'
Regina ozga . skańnik Gminy pzedskwila proponowae zmiaDy z$ięksftć dochody i
*ldatki w Niązku 2 Mioskiem ki.rcMik! jednoslki ńa fywienie dzieci w slolówce
szkÓlnej o 20 tys' zI.
w związku z tym. że chodnik w Milinie nie będzie rcalizosany rv lyn rÓku, pŹesunąÓ
środki z teBo admia no pEce prcjeklo*t dolyczące budo$l no\'ęj siedziby cńinnej
bibliol.ki, poniNM cBP moze slaEć się o dofiMńsowmie budos} w łasokości 75% '
ale warunkien jesl zlożenie Miosku Nrż f dokumentlcją projeko{ą
zmniejszyó plan \q,d!tkó]Y w cinńejum o kwotę 50l's, 2ł' z puemacfenien 30 tys.zl'
na podzialy niefuchomości, qfcenę i ogłosfenia B pBsie, a 20lys' f]' m us]ugi renonlowe
na dfugach i esentualne uĘ'njanie zińowe'

- Prhwodniczący fap)'lal czy są pyania
- Alna B@ika - czy do tE bibIioteki będąjeszcze jgkieś lieniądfe vydawfuc
- R' ozga aby pŹystąrić do kÓnkuuu nnsi być opncomne prcjekl

heneusz słoma sektlM Gfoiny przed$awił ntrmonoglam ple związdych 2 bDdową
bibliot€ki koniecaycb do $}konfuja v najbljższym czasie o|az am{zy|. ż. \\
tegorocznym budżecie muszą być zapcMione środki na prdce pŃjeklowe' Poinfornowal
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IóMież. że inwestyĆja będzie tMala od lipca 2014 r do sieĘnia- teśnia 2015 r więc
więksbść płatności bylaby \Y 20l5 r . gmiba nusi dolożyć ok' 50 l 00 tys' zl.
Jolfuta BoEcła. soltys wsi Mietków - zap}tala o lokaliację budowanej biblioteki
l' slońa odpowiedzial' żo bib|ioleka będzie budoMna pży szkok podstawowej' w
miejscu gdzie jest zbiońik' ale nie będfi€ po]ąc&na z budynkiem szkoly' wykonawca
pŹedstatvi wstępną koncepcję do końca lhlopada'
rjystyna Janick! sohys wsi Milin zapytala kiedy będzie robiony chodnik w Milińie
stwiłdzila, re ciąale 2 teco fadria abierane są picniądfe - lo na chodnik w DoDEicach,
lo na bibliolekę. a radne nie $'iedząjak się tbńacu yć prćd mieszkańcani'
wójt s{!śni], że odby]y sĘ dwie tuly przelargów, Bda nie zgodzila się na dolożcnie
śrcdków, więc &$d uslalony no*! Irj]b pośępoEmia. NoĘ' przetarg zostai ozslŹygnięty
i podlisana jesl unowa na rcalizację.
I' słoma dodał, że umowy są podpisoe i nie można się już qcofać, platńości będą
dopiero rł pŹyglyn roku
Helena Anymowicz - u.ca PŹewodnicfąccBo Rc ' popal]a Panją K' Jmicką poniewa2
znów oddalona F$ budoNa chodnika i sNieldzila że nrają oba*lr że w prflszłyn roku
aów pieDiądze zostaną przesunięte na imy cel' a radne znół będą atanoqfue przez
nieszłócó]v, któży !i1ają kiedy będfie 2czę1a budoNa'
wójt ponownie wyj!śni}, ż unowa jest podphana i nienożnasię Byco|ać. a pracejużsię
rczpocfę|y] ponieważ pŹygÓtolTrmy j€sl sztrcc dokuńe acji' Zakończenie catego
procesu pŹesunięle zośało na następny rck' poniewe pom roku jesl tała. że njogą się
lqdaĘyć óme s)'fuacje tak jak bylo w Pilałie'
A. BBńka a jak !ł Donanicacn
wójl odpowiedział, że odpowiedź na lo pyunie padnie. kiedy Pmi skarbnik przcdslawi
Plany inweslycyjne na przyszly tok mła inwst-vcja jeś \pis&ra s' budzecie na Pżysf|'

Ed*'ard Kassań z.ca PŹewodniczącego' zwrcci] się do wójla f pr1mień skob
budowfue będąchodDiki, czy bfua jest pod wagę bldowa kanalifacji w wioskeh, któE

vójt odPowie.lzial' że naqcbwi|ę pou planen roaeŹmia budowy pŹewidzianejest
MioskoMne lozsu Źanie kfualiacji, jał iównież sieci wodociąco*tj i pŻydomo$lrcn
oczyszcfalni' Poin|omował lakże. że konpleksos2 kea|iacja nie będfie pŹeprcwadana
ć wględu na kolosalne koszt''
R' ozga pęedslawi]a lrojekt uch$'aĄ/ w sprałie zniany budretu

c]osołało 1 4 radnych {ddano ] 2 głosów .fa'. i 2 glosy .,wslrzyfo uj ące s ię,,
lzewodniczący stwierdzil, że uchł€ła zosla]a podjęra wię]rvością c|osóul

Uchwala q sp.awie flecenia Konrisji Rewizyjnej Rady cniny Mictków fbadania skaBi Paistła
Anny i Pawla (npińskich doq'czącej oplaly za gospod@wmie odpadani konua|nyhi'
Pojekr uclrwaly PŹ.dstarvila z.ca tremdnicząc.eo Ro Helena Ańymo{'icz

Głosoqalo 14 radnych. oddano ]4 głosów..f'.
Pu€wodniczący Śtwierdzil, że uchwa]a zoslala podjęta jedno8tośnie

UchYała rv splawie okeśle.ia czasu befp]alnego naucaŃą sTclrowania i opiek olu uśaleda
wysokości oplat fa koŹyslmie z trfchowdia pżedszkollreBo orr waiunkóq cfęściowego lub
calkoMtego eolnieÓia z tyclr oplat rł p@edsflolu publicfnym, dla klóEgo oĘanem prowadzącyn
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PojektpŹedslaBilaZ'caPŻemdniczącego llelenaAńynowicf

Głosołdo 14 ladnycb - oddfuo ]4 g]osów ''za..
PŹeivodniczącyslwierdzil. że uchw!]! zoslalaPodjęla jednosłośnie'

Uchwa|a w spńwie obniżeni! ceny skuPu ź't! do celów vlmiaru podatku rclneso.
Dr iek|  Fed.u* ' ]d  Z ' . J  P ' f sod|  a2ceco -  He|e  b  Ą]nośi . /

olosowalo 14 radnych.oddmo 14 g]osów,'a''
P@wodnicfący Śtwierdzi}. że uchM]a esta|apodj9lajednoełośnie

Uchwa]a B sprawie pżyjęcia ..Rocfnego Progranu wspólpracy cminy Mie*ów z olsańŁacjmi
poażądołymi i imymi podmiolmi plowadzącynn dfialalrrośó poży1ku publicmego lv 20I4

PÓJeł  Ó t rdJaV||a/ .ca  PPeVoo l i c /ąego de .en!A ' l Jm 's ' . f

Głosowało 14 ndÓych oddano 14 glosów.,a''
PŹewodricżący stwiedzil. Źe uchwala zoslila podjęk jednog|ośnie

wnioskówi ińteĘelacji nie zglosano

Pruwodnicżący poinfomowal radnych, że z Regionalnej Izby oblachunkowcj wpl'nęly
dwapŃma jeddo dotycząc€ pmwadfenia plzez .!dną i-IeleDę Ańy'owicf dzblalności
rolnicżej z \TkoŻyst.niem glunlów ro lnych dzielżlwionycb od cmi ny, orM skarga na
działalność wójla' które pźekazuF się Komisji Rewizyjnej do skonrolowania'
wójl spŃŚował, ż€ to pisno nie ńa chankteru skd8i i poPrcsił PŹc$'odniczącego ab' nie
uąVał sfomllołó, kóre nrająznacfcnie fomalno.pnwne.
AndŹej Pietilszka Bdny - !óMicż uważa, że jesl lo |onna zawiadonienia, nie skaĘa

.' PŹciłodÓicfący pŹ€Pmsi] za użycie slowa .,skorga.. i poplosil wójta o udoslapnienje
dokumenlów. ja]de Konisja będfi. Potuebowala
R' Łącf - UwaŹa' że to pisno nie ma chaBkteru skdgi, .ie m! podpisu i komisia nie Ędzie
się l}m ajmowala
wójt stwierdzi]' że pismo foslało pĘekene pżez RIo i konisja powima się tyo zająć

- Pzewoddczący - powiedzi.l. ż€ pisno podpisala Prezes Rlo ' rada ma to Ęjaśnić i
odpowiedzieć' qięc poplosil PEwodniczącego Kofuisji aby to plzygotowal' Jeszcze raz
pmprosil a uycie slowa iskdga,,. gdyż prejęzyczy] się'

- E. Kasfu poru9yl sprawę budoq chodnik! rv Milinie i w Donanicach' podlceślił, że w
Maniołie zost.ł rozpoczęly chodnik ! nie jest akońcbtry' eróci] uwagę. że w Milinie.
na bocaej drcdze edfie nie fu żadneBo niebezpiccrcństwa będzie iobiooy chodnik, a rv
Meiosie Msłyn' gdzie drcga jest wąska. a smochody jezdzą Iln i spormlem . matki z
mtyni dziećmi oje nogąNyjść m ulicę' jest kealiuc.ja i nic ha Źadlych
pŹecn*łskŹń' żeby choduik był obiony' Dmga w Móiowie od kościola do PEna
''''''',''' byla budowana pftz ló lal, poniewaf byly ważńiejsfe spńwy' Uw!źA' że skoro
budowa biblioleki jest prioĄt€Ien dla gńiny' 1o chodnik w Mililie powiDietr byó odlożony
na Późniejyy temii.
Jm Bajseołicz Bdny przrPomial sprawę potoku w warteńcfycach pog]ębienie i
wciŃa kfaków



4-

wójt odpowiedfia|. że nie ma jeszcz€ odpowiedzi od Nadleśnict$ż' będzie nonitoNz|,
waclaw Palka - fapytał kjedy będzie dokończony chodnit B Pitavie. ponieważ asfalt pęka
a co będziejał gwfuócja ninie' Zostało zĄ)'pre glysen i weszło to wszyslko do
burówki, będzie prcblem'.jak Io się pozalyka'
wójt Śt*ierdzi]. że len grys nie zatkał kanaliacji' spńwdzi cfy nie fostało ł}s|oe phno
w Ę sPnwie do wykonawcy i zpewni]' że Gnina nie odPuści' będuie dochodzić swoich
praw co do apisów unoq)
JeŹy Ku ata radny mócil się do wójtaw sprawie $TciŃi ku€wów przy Źece

wójt odpowiedzial. że rczna*ial z osobami z |egnicy i poinlbnrowaro 8oj żt w}'dano
zgo{ję Panu olesfkowi na sYcinkę kęewórv. chodzi o kźe$l nie mające dziesięciu lat
J' Kuliata stwierdfi], i Pm o|eszek R}cina dżciła w środku żeki 1o co leży ńa
popźek, co blokuje' Miesfkańcy sami koszą pobocza ueki w calej micj Ńowości po jednej
i drugiej śr'onie, a chodzi o ponoc !v qycince klćwów na skaĘie,
wójt powi€dzial' że nra unółioną roano]vę z Lecnicą i poplosil mdnego Kuriatę aby po
sesji był pĘy Ę rcnowiq
Anna Bńńła mdm zap)fuła. czy przed zidą będą latme dziury s' drodze $' Donanicach
wójt poin|omowal' że Pr Fmcfyk pżygotoła] p]sfoa w Ę spmsic' jał róqńjeż w
spEwie Żj&dó$ m ul' oglodowej wMietkowie' Jeś upewnicnic McesHosD,, RejonD
Dróe. że fjżdy $' Mietkowie. dziury w Donrauicaclr i kawężnik \! PilaBie zostaną
s]rkÓnre' ale obecnie' póki pogoda dolisuje Iobione sądywlniki' ! \rkońcfenió*'ki
zoslawlonc bsl'ły na goBfe weuŃi' vójt obieĆ.l' że spnrvdzi czy pos7-]y pisna B ter

Jo|ela Popi€lska ńdna - zwócila się z prośba o pżegląd hydrdló$'' ponie]vu w
Dobeicach paliło się dżeso i straŹ&y nieli Problem z uuchomienien hldBńtós]
\ \  J r  po\ ied/ ia l . /e  /a j l  i e , .e  )  spm. !q .
Bozena cap mdna . fap}1ała. czy pobocze d rc gi z Pro szkÓ wic do Mietkowa od sfony.enot brdJ {,)\o"/one ol' ed /'Ta pÓ. era/ odlo{) 'ąJU bjd' o o Ve'
wó .Udpov ied .J '^ o fa$ ' . / | -1 iaD)rc l  o  i  lp 'a l i eL f |owo1dpobo!/J  l /d{/
drc8i Mictkó9 Milin do PiIa*1 bo ł zimie le odrcsty będą poNodolvaó naiviewanie
śniecu' więc będzie nonnował
E Kasm . żwóci] się z prośba' ab]r Foin|Ómowaó sruoslę, że na drodze międf'
Mmiowem a Prosfkowicanri moslck się zaplda było 10juź nlpra\liee. ale bós

Ircńeusz s]om - sekretalz powiedfial. że oso biści e zgłaszał 1o PfuU I i li piakowi i by|o to

B' cap poinfornoMla. że w Prosfkorvicach pŹy szkole ńrmież byl naprwimy uskok,
ale Iakre znół się 1o zpadlo.
M@k Kożiński - sohys Rsi Roszko$ice sts'ierdzi]' że w Milini.. w Dońanicaclr i s'
Maniowie maj! być robione chodDiki' a w Prosfkowicach też ]eś katstrofa z cbodzmien
. \ .T ' by  ś l j : r e .  i ał (  ' apńo . J  e ) "b ) i  f ) ' c .  - t o . / J J ' | |  |D ' r  t . . ok ! t r  @ne j
ne 'ś\o\ !o ' ! ' ud ' ' gn{ im.  |d  wt l o ' '  t o l . . . | ' so f i e  o .o | ' d  o ' og1 'e f  J ó l L i '  p | / )
ulewach !łoda ryplukuje poboczą nieszkócy seri asypy$'ali' UMZ. że w
Proszkowicaclr leż by sĘ pr4,da] cbodnik'
Wójt odpowie.lzid. że fgadza się z Pgnem sołtysem'
J' Kuiala poprcsil o $)loszenie poboĆzy na d.odre do strófy nadmienił' że Pe wóit.
PM |''dl.)|\. a.dl/e n1 osoois|c 'olńdi'.' / Puen | ' 'o'uk'.T |. ' 3 ."^. hoD E

lrattol się zepsuł' Utvża, ż ktoś lowinien wllynąć na Pana lililiuka' bo ;bi co chce od
wioŚny nie by]y pobocza koŚzone' c]rreĄ, są tak tlsokie' ć w 'ńic śnieg będfi€
msicwal M jezdnię i droca będ'e nicp@jefdna, a to będąjes7'cfe większe kosfty,
Krysryna Janicka - so]lys wsi Miiin - Pan FilipiL* obiocal (o1o lam Kucęby zobić katkę
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ściekową i nie jest zobioDa' a lm sod! ulnywa do rom i leż zaplda się sfall
wójl odpowiedfial. Źe to bylo fauejone' zglóal w sttrostwie
Jolant! Boćck! sohys wsi MielkóN pochrvali]a pBcę coPs i pncę ośrodka zdrowia .
poni€waż Ęnilda splawa oŚoby vytlucbnej, kón rahońwała się a nie byla
ubefpi€czom i po zełoszeniu spnwa zostala zalańviona w ciqgu dłóch dni'
A' Brańka zclosila, że w 4iązku z o8losaną zbió rą odpadów wielkoe$aryo*1ch
miegk{rcy Dtają czy Ńszystko będzie zbierane bez oglriczeń' ponieważ maja d!żo

'vójtodpowiedzia|.żemieszkańcynająplałos1slawićopony'jakńMiefńająslałą
moaiwość łfMezienia icb do punttu Śegregacji w s1róży' Nalomiast ' żeby nie bylo lak że
ałład Mlkaizcji vystawi oPony'
J ' Baj serowicz zgłosił' ż€ pod cas ostahiej zbiórkj plastików po pralvej stronie ssi
wawńczyce zosiary zabme a po lewej nie'

. wójl poplosil aby l.lde sylDacF byly zgłaszane na piśnrie będąone ze]aszm€ do PEzesa
ZoM i będąv aśnifue n. podstawie aphów GPs w który $Tosażońe są s@ochody
zbien.jące' wyjŃnil pŹy lej okazji. że nieszkońcy ńie ńająobos'iąfnu slstaMać śfoieci
M każdą zbiórkę - moźla opuścić Fdm cykl' jeżeli worki uie są pelne.
Prrewodniczący podŚunowł' ć ńiesf}ańcy nie mlszą w}'slawiać, ale pl&ić ńusfą
wóil *Maśnił, że oplala ma cbarakter podatku to jeŚt obowiąizek uslafoĘ' Poinfomoqal
lólviież' że Ędfie pŹdeg ńa ioł! 2letni okes. w którym zosteie qlroładzone
poląc&nie odbioru pl$i*ów reem z papicrcn' co obtriży kosŹy o ok' 20 25%
J' Borccka apytala czy obowiązuje uchvala. ł kórej jest wskżmy tenrin oplaty do 15
grodni a i czy j esl PoPrawa w ściągal ności oPlaty

' wój! odpołied'al. że lak' vyjŃnil' że na3700 osób'syglenem objęlychjeŚ 3500 ijest
laki tlyb postępowoia jak pE' podatkach 'KożyŚa f pnwa urażania oplat w trybie
oiłTacji podatkowej i ustosoM] je wobec 3 rodzin wielodziehych'

- Ry9trd Łąc2 - radny. fap',tał czy zbiólkę wielkoglbllyLowych odpadórv można podzielió
po ki|ka wsi. ponieważ uważ!' że ni. 2dążą w jednym dniu rebBć z calej gńiny. Tał było w
siechnicach i le śmieci leżlly bardzo d]ugo

- Pawe] welawek - ffóci uwagę na brak wi62kó*' ua sali Mrad
wójt podziękował a Mócenie uwagi' plreprsil i fapetvnil' że zostaą ztupione'

- Pęewodniczący Rady cniny poptosił o spotkmie po sesji z Prezydiuń Rady i Konisją

PoinfomoMl róMieŁ że na Dalekin .w*hodzie byl. bagedia. podawane są konta na klóE
noŹna wpłacać pieniądze i poprcsił o udzielenie pomocy'
NsĘpnie atnąI obddy sesji s]owańi ' 'zmyk@ ssję Rady Gniny Mietków.,

Nagńńie ssji Rady Gniny stmowi aląanik do prctokolu - pbta cD'


